Сопровождение к десятинам:                      07.27.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

Если хочешь обратиться, Израиль, говорит Господь, ко Мне обратись; (Иер.4:1).

"If you will return, O Israel," says the Lord, "Return [Turn] to Me” (Jeremiah 4:1).

Цена за право обращаться и быть обращённым к Богу:

The price for the right to turn and be facing God:

[bookmark: _Hlk204427602]1. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо обладать доказательством принадлежности к потомкам Иакова и Израиля, выраженным в Завете с Богом.

1. To have the right to turn to God, one must possess proof of belonging to the descendants of Jacob and Israel, expressed through a covenant with God.

Непременно да будет обрезан рожденный в доме твоем и купленный за серебро твое, и будет завет Мой на теле вашем заветом вечным. Необрезанный же мужеского пола, который не обрежет крайней плоти своей, истребится душа та из народа своего, ибо он нарушил завет Мой (Быт.17:13,14).

He who is born in your house and he who is bought with your money must be circumcised, and My covenant shall be in your flesh for an everlasting covenant. And the uncircumcised male child, who is not circumcised in the flesh of his foreskin, that person shall be cut off from his people; he has broken My covenant." (Genesis 17:13-14).

2. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо помнить и сохранять в своей памяти, что мы искуплены.

2. To have the right to turn to God, it is necessary to remember and keep in our memory that we have been redeemed.

Ныне же так говорит Господь, сотворивший тебя, Иаков, и устроивший тебя, Израиль: не бойся, ибо Я искупил тебя, назвал тебя по имени твоему; ты Мой (Ис.43:1).

But now, thus says the Lord, who created you, O Jacob, And He who formed you, O Israel: "Fear not, for I have redeemed you; I have called you by your name; You are Mine. (Isaiah 43:1).

3. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо чтить Бога отдаванием Ему десятин и приношений.

3. To have the right to turn God, it is necessary to honor God by giving Him tithes and offerings.

Со дней отцов ваших вы отступили от уставов Моих и не соблюдаете их; обратитесь ко Мне, и я обращусь к вам, говорит Господь Саваоф. Вы скажете: "как нам обратиться?" Принесите все десятины в дом хранилища, чтобы в доме Моем была пища, и хотя в этом испытайте Меня, говорит Господь Саваоф: не открою ли Я для вас отверстий небесных и не изолью ли на вас благословения до избытка? 
(Мал.3:7-10).

Yet from the days of your fathers You have gone away from My ordinances And have not kept them. Return to Me, and I will return to you," Says the Lord of hosts. "But you said, 'In what way shall we return?' "Will a man rob God? Yet you have robbed Me! But you say, 'In what way have we robbed You?' In tithes and offerings. You are cursed with a curse, For you have robbed Me, Even this whole nation. Bring all the tithes into the storehouse, That there may be food in My house, And try Me now in this," Says the Lord of hosts, "If I will not open for you the windows of heaven And pour out for you such blessing That there will not be room enough to receive it. (Malachi 3:7-10).

4. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо воспринимать обличение, как лучший елей.

4. To have the right to turn to God, it is necessary to receive correction as the finest anointing oil.

Обратитесь к моему обличению: вот, я изолью на вас дух мой, возвещу вам слова мои (Прит.1:23).

Turn at my rebuke [correction]; Surely I will pour out my spirit on you; I will make my words known to you. (Proverbs 1:23).

5. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо иметь при себе молитвенные слова.

5. To have the right to turn to God – it is necessary to have prayer words.

Возьмите с собою молитвенные слова и обратитесь к Господу; говорите Ему: "отними всякое беззаконие и прими во благо, и мы принесем жертву уст наших (Ос.14:3).

Take words with you, And return to the Lord. Say to Him, "Take away all iniquity; Receive us graciously, For we will offer the sacrifices of our lips. (Hosea 14:3).

6. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо обладать свойством детей.

6. To have the right to turn to God – it is necessary to have the properties of children.

Истинно говорю вам, если не обратитесь и не будете как дети, не войдете в Царство Небесное (Мф.18:3).

Assuredly, I say to you, unless you are converted and become as little children, you will by no means enter the kingdom of heaven. (Matthew 18:3).

7. Чтобы иметь право обращаться к Богу – необходимо удалить свои мерзости от Божьего Лица.

7. To have the right to turn to God – it is necessary to put away our abominations from God’s Face.

Если хочешь обратиться, Израиль, говорит Господь, ко Мне обратись; и если удалишь мерзости твои от лица Моего, то не будешь скитаться (Иер.4:1).

"If you will return, O Israel," says the Lord, "Return to Me; And if you will put away your abominations out of My sight, Then you shall not be moved. (Jeremiah 4:1).
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